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Skolebestyrelsesmøde referat 
Mandag d. 30. september 2024 kl. 17.00-19.30. 
Der vil være lidt brød og pålæg fra 16.45.  

19.00-19.30 afsættes til udarbejdelse af informationsvideo. 

 

Deltagere: 

Michael, Mikkel, Søren, Kirstine, Marina, Lise, Sisse og Lars 

Afbud: Elevrådet 

 

Dagsorden  

1. Præsentation af ny viceskoleleder og elevrådsrepræsentanter. 

2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

• Dagsorden godkendt 

3. Nyt fra elevrådet 

• Der er 3 elever i styregruppen lige nu 

• De har været til trivselstopmøde arrangeret af Vordingborg Kommune. Ele-

vernes tilbagemelding derfra var at fokus var rettet for meget på negative 

begreber, de ønskede hellere fx hvad er vi glade for? 

• Verdensmålsugen: Loppemarked i bæredygtighed. Pengene bruges til ind-

køb af ønsker på skolen 

• Grundet sygdom ved seneste elevråd, rykkes valg til formand til næste gang 

– 3 elever ønsker at vælges til formand 

• Eleverne har forskellige ønsker til ændringer, dem arbejdes der videre med 

4. Nyt fra skoleledelse og skoleklub 

• Personalenyt 

• Viceskoleleder ansat 

• To lærere stoppede før sommerferien – to vikarer overtog disse stillinger. 

Efter en ansættelsesrunde er de to vikarer nu ansat i de to stillinger. Begge 

er i gang med læreruddannelsen 

• To lærere er stoppet i sidste uge – en vikar overtager den ene stilling. Den 

anden stilling skal slås op 

• Internt overvejes ledelsesopgavefordelingen, angående hvordan vi får tilpas-

set organisationen og ledelsesopgaverne 

• Budgetopfølgning 

• Budgettet fremvises 

• Underskud, men der afventes en regulering i manglende tilskud 
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• I Bridge-klasserne kan en elev visiteres til fuld tid eller deltid 

• Der er fortsat fokus på vikarudgifterne 

• Verdensmålsugen 

• Alle elever er i gang med forberedelserne til uge 41. 6.klasse har boden 

mandag til torsdag 

• Der er åbent hus og optog gennem byen torsdag kl. 16.00. Der udsendes en 

pressemeddelelse angående optoget, så lokalområdet er orienteret 

• Karaktergennemsnit 

• Statistik om Karakterer | Børne- og undervisningsministeriet (uddannelses-

statistik.dk) 

• Politikerne har fokus på hvor mange elever der går videre på en ungdoms-

uddannelse. Skolens egen oversigt over 9.klasseseleverne det gik ud i som-

mer fremvises 

• Der er samarbejde med gymnasiet om en god overgang til dem. Dette sam-

arbejde ønskes med erhvervsskolerne på sigt 

• Kommunens budget 2025 

• Der er indgået forlig som er offentliggjort 

• Der er forslag om morgenmadsordning fra skoleåret 25/26 på skolerne i Vor-

dingborg Kommune 

• Rokademuligheder i Præstø (Toronto og 4H) 

• Værestedet rykker et andet sted hen. Derfor er lokalerne i Toronto tilgæn-

gelige for vores SFO2 og Ungdomsskolen. Formentligt primo 2025 

• Der er få ting som skal klargøres i lokalerne før de kan tages i brug 

• Kommunens mulighed for at støtte Forældretilfredshedsundersøgelse 

• Det er der ikke mulighed for kommunalt 

• Ønsket er at undersøge hvordan forældrene oplever skole/hjemsamarbejdet 

ud fra vores princip om det gode skole/hjemsamarbejde 

• Fx at skolebestyrelsen er synlige ved fx julemarked, et personalemøde, dia-

logmøde eller lignende 

• Kirstine er tovholder på et arrangement til kommende julemarked 

5. Nyt fra formanden. 

• Fordeling af ordførerskaber (principper) 

• Antimobning i oktober (Formand) 

• Kommunikation mellem skole og hjem (Kirstine og Mikkel). Oplæg til ledelsen i ja-

nuar og gennemgang i marts 2025 

• Elevfravær. Oplæg til ledelsen i marts og gennemgang i maj 2025 (Søren) 

o Klargøres så elevrådet får konkrete opgaver  

6. Review af årshjul (fast dagsordenpunkt) 

• Lokalt dialogmøde mandag den 28.oktober kl. 18-19 i Vordingborg (Formand og 

næstformand deltager) 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Topics/13.aspx
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Topics/13.aspx
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7. Nyt fra forældreforeningen (Søren) 

• Fase 2 var til koncert den 30.august. Det var en god oplevelse 

• Fase 1 har ønsket et teaterforløb. Det er ved at blive undersøgt 

• Halloween 1.november for 0.-6.klasse 

• Julemarked torsdag den 5.december 

• Generalforsamling 7. maj 

• Sommermarked 6.juni 

• Der ønskes en koordinering mellem skole og SFO ved større arrangementer og 

at alt står i Aula-kalenderen 

• Send datoer til skolens sekretær, så det bliver lagt i Aula kalenderen 

8. Evt. 

• Ikke alle forældre ved at det er en mobilfri skole. Der ønskes at der bliver arran-

gementer for forældre i indskolingen om brugen af de sociale medier. Skolen 

tager det op på kommende SSP-netværksmøde 

• Morgensamling i Fase 1 er rigtig godt. Der undersøges hvordan der kan ansøges 

fra morgensangspuljen 

• Der er oprettet en aula-gruppe ”Skolebestyrelsen 2024-2025”. Aula vil blive 

brugt til fremtidig kommunikation, så også elevrådsrepræsentanterne er infor-

meret om dagsorden mv. 

9. Udarbejdelse af informationsvideo med fokus på hvervning af nye bestyrelsesmedlemmer 

(Prod.man. Mikkel)  

Kommende mødedatoer for 2024/2025 

18. november  
20. januar 
3. marts 
7. april 
12. maj 
10. juni 

 


